

TERMS AND CONDITIONS OF "TEST DRIVE NISSAN VEHICLE AND RECEIVE WATSONS VOUCHER" CAMPAIGN

SECTION A: Duration & Eligibility:

1. This "TEST DRIVE NISSAN VEHICLE AND RECEIVE WATSONS VOUCHER" ("Campaign") is organized by Edaran Tan Chong Motor Sdn. Bhd. (Company No.: 199101020358 (230669-H)) ("Organizer") and will be held from 1st October 2022 to 31st October 2022. ("Campaign Period") subject to the terms and conditions below.

2. This Activity is open to all Malaysians with valid driving licenses aged **EIGHTEEN (18)** years old and above, **except for the following persons:**

(a) The employees of the Organizer (including its subsidiaries and related companies);

(b) The Organizer's authorized dealers, sales promotion agencies and advertising agencies (including its vendors and suppliers who are directly involved with this Activity); and

(c) The immediate family members of the persons/entities referred to above at Clause 2 (a) and 2 (b).

3. If a participant is found to be ineligible at any point of time during or after the Campaign Period, the Organizer reserves its absolute right to disqualify the said participant and to withdraw and/or cancel any voucher given to the participant. The Organizer also reserves the right to take any action it deems necessary and fit against the said participant arising therefrom and the said participant shall indemnify the Organizer against all costs, expenses and losses arising out of the action taken by the Organizer.

4. By participating in this Campaign, the participants agree to be bound by the Terms and Conditions of this Campaign and accept that the decision of the Organizer shall be final, conclusive and binding. No correspondence, enquiries, challenge, discussion, appeals or objections in respect of any decision or determination made by the Organizer will be entertained.

SECTION B: Campaign Mechanics & Submission of Campaign Entries:

5. To participate in this Activity, the participants shall **WITHIN THE CAMPAIGN PERIOD:-**

(a) Test drive any Nissan Vehicle model from the Organizer or the Organizer's authorized dealers ("**Vehicle**");

(b) Complete the Offline Campaign form ("**Campaign Form**");

(c) Submit the duly completed Campaign Form together with a photocopy of the participant's driving license and test drive indemnity form to the Organizer or the Organizer's authorized dealers (please refer to Appendix A) via <https://www.nissan.com.my/campaign-form/>

6. Any submission of the Campaign Form after the Campaign Period shall not be entertained in any way.

7. Each participant shall be entitled to submit only **ONE (1)** Campaign Form for the Vehicle test drive taken during the Campaign Period. Where there is concurrent Vehicle test drive by a participant and his/her family members, only **ONE (1)** Campaign Form may be submitted (regardless of the number of test drive taken by the participant and his/her family members). "Family members" shall mean children, parents, spouses, brothers and sisters

SECTION C: Voucher:

8. Each participant who fulfils the stipulated requirements in Sections A and B ("qualifying participant") will be entitled to **one (1) Watsons Voucher** with value worth Ringgit Malaysia Twenty (**RM20.00**) ("**Voucher(s)**"). For the avoidance of doubt, each qualifying participant shall be entitled to only **one (1)** Voucher throughout the Campaign Period.

9. The Vouchers are given on while stocks last basis.

10. The Organizer reserves the right at its absolute discretion to substitute the Vouchers with another Voucher of similar value at any time without prior notice to the participants. All Vouchers are not transferable, non-refundable, and non-exchangeable for cash or for any other Vouchers.

11. The Voucher, when accepted by the Participants, shall be entirely at the risk of the Participants. The terms and conditions pertaining to the validity and use of the Voucher(s) will be stipulated on the Voucher(s). The Participants shall directly liaise with **Watson's Personal Care Stores Sdn Bhd (Company No.: [199401004213] (289892-V)) ("Watson's)** on any voucher usage related matter, including any query and/or complaint pertaining to the use of the Voucher(s).

SECTION D: Personal Information of the Participants:

12. The participants may be required to submit personal information including, without limitation, full name, address, telephone number and email address ("**Personal Data**") to the Organizer.

13. The Organizer process treat any Personal Data obtained from the participants in accordance with **Personal Data Protection Act 2010**. Please refer to the "Notice under the Personal Data Protection Act 2010" as published on the Organizer's website at https://nissan.com.my/pdpa_en/ for more information.

14. The Organizer collects the Personal Data to (i) process the participant's entry(ies) for the purposes of this Campaign; and (ii) communicate with the participants, for the purposes of this Campaign ("**Purpose**"). The Organizer may also use the Personal Data for direct marketing purposes.

15. By participating in this Campaign, the participant shall be deemed to have consented for his/her Personal Data being processed by the Organizer and/or its

third party service provider for the purpose of awarding and/or registration of the Voucher in the name of the Participant.

16. The Organizer reserves the right to use the Participant's names, photographs and/or testimonial for purposes of publicity and/or advertising without further compensation and/or prior notice

17. A participant has the right, at any time, to:

- (a) withdraw his/her consent by notice for the use of the Personal Data;
 - (b) request for any correction/ update of the Personal Data; or
 - (c) raise any general queries regarding the use of his/her Personal Data;
- by contacting the Organizer via email at crd@tanchonggroup.com.

18. Any withdrawal of the participant's consent shall be made latest by 31st October 2022. In such event, the participant shall be deemed to have withdrawn from this Campaign.

SECTION E: Governing Law and Jurisdiction:

19. The Terms and Conditions are governed by the laws of Malaysia and any dispute arising out of or in connection with them shall subject to the exclusive jurisdiction of the courts in Malaysia.

SECTION F: Other Terms & Conditions:

20. The Organizer reserves the right to disqualify participants who have failed to comply with the Terms and Conditions of this Campaign and/or submitted incomplete or inaccurate Campaign Form(s), and/ or any participant who is found or suspected to be tampering with this Campaign entry submission process, and/or found or suspected to be undermining the operation and administration of this Campaign by fraud, cheating or deception, without prior notice.

21. The Organizer makes no guarantee of the error free and/or uninterrupted of this Campaign and will not in any manner whatsoever be held responsible for any data loss, interruption, errors that may interfere with the ability to participate.

22. The Terms and Conditions are provided in English, Bahasa Malaysia and Chinese languages. In the event of any inconsistencies or ambiguities with any language or word used, the English version of the Terms and Conditions shall prevail.

23. The Organizer reserves the absolute right to change, amend, delete and/or add to the Terms and Conditions without prior notice and without assigning any reasons thereof and any such changes, amendments, deletions and/or additions shall be effective on the posting of at this Campaign website at www.nissan.com.my or the Nissan Facebook page @ "Nissan Malaysia". By participating and continuing to participate in this Campaign, the participants agree to be bound by the Terms and Conditions including any such changes, amendments, deletions and/or additions as may be amended from time to time. The participants are advised to

check this Campaign website and/or the Nissan Facebook page periodically to view and check for any such changes.

24. The Organiser reserves the sole and absolute right to alter or terminate this Activity or any part thereof including all the terms and conditions contained herein without giving any prior notice and no compensation in cash, credit or in kind shall be given.

25. The Organizer shall not be liable for any losses and/or damages which may be suffered by the participants and/or any other party resulting from and/ or arising out of or in connection with this Campaign and/or the Vouchers given under this Campaign including but not limited to those due to the participant's breach of the Terms and Conditions and/or any relevant laws.

TERMA DAN SYARAT UNTUK KEMPEN "PANDU UJI KENDERAAN NISSAN DAPAT BAUCAR WATSONS"

BAHAGIAN A: Tempoh Masa dan Kelayakan

1. "PANDU UJI KENDERAAN NISSAN DAPAT BAUCAR WATSONS" ("Kempen") ini dianjurkan oleh Edaran Tan Chong Motor Sdn Bhd (No. Syarikat.: 199101020358 (230669-H) ("Penganjur"). Ia berlangsung dari **1 Oktober 2022** hingga **31 Oktober 2022** ("Tempoh Kempen") mengikut terma dan syarat di bawah.

2. Kempen ini dibuka kepada semua warganegara Malaysia berumur **LAPAN BELAS (18)** tahun dan ke atas, yang mempunyai lesen memandu yang sah, **kecuali:**

- (a) Kakitangan pihak Penganjur (termasuk anak syarikat atau syarikat yang berkaitan dengannya);
- (b) Peniaga berdaftar penganjur, agensi promosi jualan dan agensi periklanan penganjur (termasuk penjual dan pembekal yang terlibat secara langsung dalam Aktiviti ini); dan
- (c) Ahli keluarga terdekat kepada individu/entiti yang dimaksudkan di Klausula 2(a) dan 2(b) di atas.

3. Pihak Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan dan menarik balik atau membatalkan baucar yang diterima oleh peserta pada bila-bila masa jika peserta didapati tidak layak semasa atau selepas Tempoh Kempen. Pihak Penganjur juga berhak untuk mengambil tindakan yang difikirkan perlu dan wajar terhadap peserta tersebut. Semua kos, perbelanjaan dan kerugian yang timbul daripada tindakan yang diambil oleh Penganjur haruslah ditanggung oleh peserta tersebut.

4. Dengan menyertai Kempen ini, peserta bersetuju untuk terikat dengan Terma dan Syarat Kempen ini dan menerima bahawa keputusan Penganjur adalah muktamad, konklusif dan terikat. Sebarang surat-menyurat, pertanyaan, cabaran, perbincangan, rayuan atau bantahan berkenaan dengan sebarang keputusan yang dibuat oleh Penganjur tidak akan dilayan.

BAHAGIAN B: Mekanisme Kempen & Cara Penyertaan

5. Untuk menyertai Kempen ini, peserta hendaklah dalam tempoh Kempen:-

- (a) Pandu uji Kenderaan Nissan daripada pihak Penganjur atau Peniaga Berdaftar Penganjur ("Kenderaan")
- (b) Lengkapkan borang Kempen ("Borang Kempen")
- (c) Hantar Borang Kempen yang lengkap bersama-sama dengan salinan Lesen Memandu dan borang pandu uji kepada Penganjur atau Peniaga Berdaftar Penganjur di <https://www.nissan.com.my/campaign-form/>

6. Borang Kempen yang diterima selepas Tempoh Kempen tidak akan dilayan.

7. Setiap peserta berhak untuk menghantar SATU (1) Borang Kempen sahaja untuk pandu uji Kenderaan dalam Tempoh Kempen. Sekiranya terdapat pandu uji Kenderaan serentak oleh peserta dan ahli keluarganya, hanya SATU (1) Borang Kempen akan diterima (tanpa mengira bilangan pandu uji yang diambil oleh peserta dan ahli keluarganya). "Ahli keluarga" bermaksud anak, ibu bapa, pasangan dan adik beradik.

BAHAGIAN C: Baucar

8. Peserta yang memenuhi syarat yang dinyatakan dalam Bahagian A dan B ("peserta yang layak") layak mendapat satu (1) Baucar Watsons yang bernilai Dua Puluh Ringgit (RM20.00) ("Baucar"). Bagi mengelakkan keraguan, setiap peserta yang layak berhak untuk mendapat hanya satu (1) Baucar sepanjang Tempoh Kempen.

9. Baucar diberikan selagi stok masih ada.

10. Pihak Penganjur berhak untuk menggantikan Baucar dengan baucar yang sama nilai dengannya pada bila-bila masa mengikut budibicara mutlakanya tanpa memberi sebarang notis terlebih dahulu. Semua Baucar tidak boleh dipindah milik, tidak dapat dikembalikan dan tidak boleh ditukar dengan wang tunai atau baucer yang lain.

11. Peserta bertanggungjawab sepenuhnya ke atas segala risiko selepas menerima baucar yang dikeluarkan. Terma dan syarat berkaitan dengan kesahan dan penggunaan Baucar akan ditetapkan pada Baucar. Peserta harus berurusan secara terus dengan **Watson's Personal Care Stores Sdn Bhd (No. Syarikat: [199401004213] (289892-V)) ("Watson's)** untuk sebarang urusan berkaitan dengan penggunaan baucar, termasuk sebarang pertanyaan dan/atau aduan berkaitan penggunaan Baucar.

BAHAGIAN D: Maklumat Peribadi Peserta

12. Peserta mungkin dikehendaki menyerahkan maklumat peribadinya, termasuk, nama penuh, alamat, nombor telefon dan alamat e-mel ("Maklumat Peribadi") kepada pihak Penganjur, tanpa had.

13. Pihak Penganjur akan menggunakan Maklumat Peribadi yang diperolehi daripada peserta mengikut **Akta Perlindungan Maklumat Peribadi 2010**. Untuk maklumat lanjut, sila rujuk "Notis Akta Perlindungan Data Peribadi 2010" yang diterbitkan di laman web Penganjur di https://nissan.com.my/pdpa_en/.

14. Pihak Penganjur mengambil Maklumat Peribadi untuk (i) memproses penyertaan Kempen peserta untuk tujuan Kempen ini; dan (ii) menghubungi peserta, untuk tujuan Kempen ini ("Tujuan"). Maklumat Peribadi mungkin juga akan digunakan untuk tujuan pemasaran.

15. Dengan menyertai Kempen ini, peserta dianggap bersetuju untuk memberikan Maklumat Peribadi untuk diproses oleh pihak Penganjur dan/atau pembekal perkhidmatan pihak ketiganya untuk tujuan pemberian Baucar dan/atau pendaftaran Baucar di atas nama Peserta.

16. Pihak Penganjur berhak untuk menggunakan nama, gambar dan/atau testimoni Peserta untuk tujuan publisiti dan/atau pengiklanan tanpa sebarang pampasan dan/atau sebarang notis.

17. Peserta berhak pada bila-bila masa untuk:

(a) Menarik balik kebenaran untuk penggunaan Maklumat Peribadi;

(b) Memohon untuk pembetulan/mengemas kini Maklumat Peribadi; atau

(c) Mengemukakan sebarang pertanyaan umum mengenai penggunaan Maklumat Peribadi;

dengan menghubungi pihak Penganjur melalui e-mel ke crd@tanchonggroup.com.

18. Sebarang penarikan balik kebenaran peserta hendaklah dibuat selewat-lewatnya pada 31 Oktober 2022. Dalam keadaan sedemikian, peserta akan dianggap telah menarik diri daripada Kempen ini.

BAHAGIAN E: Kawalan Undang-Undang dan Bidang Kuasa

19. Terma dan Syarat ini dikawal oleh undang-undang Malaysia dan sebarang pertikaian yang timbul daripada atau berkaitan dengannya tertakluk kepada bidang kuasa eksklusif mahkamah di Malaysia.

BAHAGIAN F: Terma & Syarat Lain

20. Pihak Penganjur berhak untuk membatalkan kelayakan peserta yang gagal untuk mematuhi Terma dan Syarat Kempen ini dan/atau menyerahkan Borang Kempen yang tidak lengkap atau tidak tepat, dan/atau peserta yang didapati atau disyaki cuba untuk mengganggu proses penyertaan Kempen ini, dan/atau didapati atau disyaki cuba untuk menjejaskan operasi dan pentadbiran Kempen ini secara menipu, tanpa notis terlebih dahulu.

21. Penganjur tidak memberi jaminan bahawa Kempen ini bebas daripada kesilapan dan/atau gangguan dan tidak akan dalam apa-apa cara sekalipun bertanggungjawab untuk sebarang kehilangan data, gangguan, kesilapan yang mungkin mengganggu kelayakan peserta.

22. Terma dan Syarat disediakan dalam Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina. Sekiranya terdapat sebarang percanggahan atau ketidakseragaman antara mana-mana bahasa atau perkataan yang digunakan, versi Bahasa Inggeris akan diutamakan.

23. Penganjur mempunyai hak mutlak untuk mengubah, meminda, dan/atau mengubah suai Terma dan Syarat ini pada bila-bila masa sahaja tanpa notis awal dan tanpa memberikan sebarang sebab. Sebarang perubahan, pemindaan dan/atau pengubahsuaian tersebut hendaklah berkuat kuasa pada tarikh pengesahan di tapak web Kempen ini di www.nissan.com.my atau halaman Facebook Nissan @ "Nissan Malaysia". Dengan menyertai Aktiviti ini, para peserta bersetuju untuk terikat dengan Terma dan Syarat ini termasuk sebarang perubahan, pindaan, dan/atau pengubahsuaian yang mungkin dipinda dari semasa ke semasa. Para peserta dinasihatkan untuk menyemak tapak web Kempen ini dan/atau halaman Facebook Nissan dari semasa ke sama untuk mengetahui sebarang perubahan tersebut.

24. Penganjur mempunyai hak tunggal dan mutlak untuk mengubah atau menamatkan Aktiviti ini atau mana-mana bahagian daripadanya termasuk semua terma dan syarat yang terkandung di sini tanpa memberikan sebarang notis awal dan tiada pampasan dalam bentuk tunai, kredit atau barangan akan diberikan.

25. Penganjur tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kerugian dan/atau kerosakan yang mungkin ditanggung oleh peserta dan/atau mana-mana pihak lain yang timbul daripada dan/atau berkaitan dengan Kempen ini dan/atau Baucar yang diberikan dalam Kempen termasuk, tetapi tidak terhad kepada, sebarang kerugian dan/atau kerosakan yang disebabkan oleh pelanggaran Terma dan Syarat dan/atau mana-mana undang-undang yang berkaitan peserta.

“试驾NISSAN 汽车即送WATSONS礼券”活动条规

A: 活动期限与资格

1. 由陈唱汽车经销私人有限公司(199101020358 (230669-H)) (“主办单位”) 主办的“试驾NISSAN汽车即送WATSONS礼券”活动 (“活动”)将从2022年10月1日至10月31日(“活动期限”)举行, 条规如下。
2. 本活动公开给所有18岁以上且拥有驾驶执照的马来西亚公民参与, 以下人士除外:
 - (a) 主办单位的职员 (包括其子公司和相关公司);
 - (b) 主办单位的授权代理商、销售促销机构和广告代理 (包括直接参与活动的供应商); 及
 - (c) 上文第 2 (a) 和 2 (b) 条所指的个人/实体的直系亲属。
3. 凡在活动期间或之后被发现不符合资格者, 主办单位有权取消参与者的资格, 撤回及/或取消参与者的礼券, 同时保留对该参与者采取必要及适当行动的权利; 而追究行动所引致的一切成本、开支和损失, 皆由该参与者承担。
4. 参与者同意遵守及接受本活动的条款以及主办单位的决定。主办单位的决定为最终决定, 任何书信、查询、异议、讨论、上诉或反对, 概不受理。

B: 活动机制与表格递交

5. 参与者必须于活动期间:
 - (a) 在主办单位或主办单位的授权代理商处试驾任何一款Nissan 汽车;
 - (b) 完整填写活动表格;
 - (c) 通过<https://www.nissan.com.my/campaign-form/>将填妥活动表格, 并附上马来西亚驾驶执照副本和试驾表格于主办单位或主办单位的授权代理商 (请参考附录A)。
6. 逾期的活动表格恕不会受理。
7. 活动期间, 每位参与者仅可递交1份活动表格。倘若参与者的家人也参与试驾活动, 表格亦只能递交1份 (不计试驾次数)。“家人”意指子女、父母、配偶和兄弟姐妹。

C: 礼券

8. 每位符合上述A和B条规定的参与者 (“合格参与者”) 将有权获得价值RM20.00的Watsons 礼券一张。为免生疑虑, 活动期间, 每位合格参与者仅有权获得一张礼券。
9. 礼券数量有限, 送完即止。
10. 主办单位有权随时以其他同等价值的礼券替换上述礼券, 恕不另行通知。所有礼券均不可转让、不可退还、不得兑换成现金或其他礼券。

11. 礼券一经送出，一切责任概由参与者负责。有关礼券的有效性和使用条款以礼券上规定为准。任何与使用礼券相关的事宜，包括使用礼券的任何疑问及/或投诉，请直接联系 **Watson's Personal Care Stores Sdn Bhd** ([199401004213] (289892-V)) (“Watson's”)。

D: 参与者的个人资料

12. 参与者必须提交个人资料给主办单位，包括但不限于姓名、地址、电话号码、电邮等 (“个人资料”)。

13. 主办单位将严格遵守《2010年个人资料保护法》处理参与者的个人资料。欲了解更多信息，请浏览主办单位网站发布的“2010年个人资料保护法通告”：
https://nissan.com.my/pdpa_en/。

14. 所搜集的个人资料将用作 (i) 参与本活动；及(ii) 与参与者沟通。此外，主办单位也可将个人资料用于直接营销的目的。

15. 参与本活动，即意味参与者同意主办单位及/或第三方服务供应商使用其个人资料，以便送出礼券及/或将礼券登记到有关参与者名下。

16. 主办单位保留使用参赛者的姓名、照片及/或见证作为宣传及/或广告用途的权利，而不须另行补偿及/或事先通知。

17. 参与者有权在任何时候发送电邮至 crd@tanchonggroup.com，向主办单位：

(a) 以书面形式撤回使用其个人资料的同意权；

(b) 更改/更新其个人资料；或

(c) 就其个人资料的使用提出质疑

18. 凡欲撤回使用其个人资料同意权者，必须在2022年10月31日前提出，届时，有关参与者将被视为已退出此活动。

E: 适用法律及司法管辖权

19. 本活动条规受马来西亚法律所管辖，任何因本活动所引起的争议或与本活动相关的争议均受马来西亚法院所管辖。

F: 其他条规

20. 凡不遵守活动条规及/或提交资料不完整或不准确活动表格，及/或被发现或被怀疑篡改活动表格提交程序，又或被发现或被怀疑以欺诈、蒙骗或欺骗的手法破坏本活动的运作者将被取消资格，且不另行通知。

21. 主办单位不保证本次活动没有任何错误及/或不会中断，更不会对可能会影响资格的资料丢失、中断或错误承担任何责任。

22. 本活动条规备有中、英、巫三个版本。任何歧义，概以英文版本为准。

23. 主办单位有权在不另行通知任何一方或给予任何理由之下，随时更改、修改或增删本条规；有关条规的更改、修改，增删于www.nissan.com.my网站或Nissan Malaysia的Nissan面子书页面上发布时间即时生效。参与本次活动，参与者同意受本文条款的约束，包括不时作出更改、修改或增删的任何条规。建议参与者定期查看Nissan网站及/或面子书。

24. 主办单位有权在不另行通知下随时更改或终止本活动或任何部分，包括本文的所有条规，且无须以现金、信贷或实物予以赔偿。

25. 对参与者或任何一方因本活动及/或本活动之礼券所引致或与之相关的任何损失及/或损坏，包括但不限于参与者违反活动条规及/或相关法律所引致或与之相关的任何损失及/或损坏，主办单位一概不负责。

APPENDIX A

Northern Region:

Location of the Organizer's showrooms in the region:

Alor Setar 3S	Kangar	Nibong Tebal	Sitiawan
Teluk Intan	Langkawi	Penang	Bayan Lepas 4S
Butterworth 3S	Sungai Petani	Ipoh 3S	

List of the Organizer's authorized dealers in the region:

Nikaijaya Resource Sdn Bhd	Pengangkutan Sedar Sdn Bhd	Lofty World Sdn Bhd
----------------------------	----------------------------	---------------------

Eastern Region:

Location of the Organizer's showrooms in the region:

Kuala Terengganu 3S	Kuantan 3S	Tanah Merah 3S	Kota Bharu
---------------------	------------	----------------	------------

List of the Organizer's authorized dealers in the region:

Multiway Auto Sdn Bhd	Edaran Nuri Kota Bharu 3S	Edaran Nuri Kemaman
-----------------------	---------------------------	---------------------

Central Region:

Location of the Organizer's showrooms in the region

Petaling Jaya 3S	Puchong	Pandan Indah	Jalan Raja Laut
Serdang Raya	OUG	Glenmarie 4S	Klang, Sg Rasah
Kepong	Bukit Tinggi	Rawang	Mahkota Cheras
Shah Alam	Melati Utama	Kajang	

List of the Organizer's authorized dealers in the region:

Auto Dunia Sdn Bhd	Nikaijaya Resource (KL) Sdn Bhd
--------------------	---------------------------------

Southern Region:

Location of the Organizer's showrooms in the region:

Seremban	Nilai	Semabok	Kluang
Muar	Johor Jaya 3S	Batu Pahat 3S	

List of the Organizer's authorized dealers in the region:

Simpson Tan Auto Sdn Bhd	Kulai Public Motor Sdn Bhd	Sincere Scope Sdn Bhd	W.E Motor Sdn Bhd
Speedway Motor Credit Sdn Bhd	SKK Motors Sdn Bhd		

East Malaysia – Sabah & Sarawak:

Location of the Organizer's showrooms in the region

Kuching 3S	Miri 3S	Sibu	Labuan 3S
Kota Kinabalu 3S	Sandakan		

List of the Organizer's authorized dealers in the region:

OTS Motor Sdn Bhd (Keningau)	OTS Motor Sdn Bhd (Lahad Datu)	OTS Motor Sdn Bhd (Tawau)	Ngu Brothers Motor Service Sdn Bhd
------------------------------	--------------------------------	---------------------------	------------------------------------